Introduction to Iranian handicraft industries
关于伊朗手工艺品的简介

	 Enamel - work      
珐琅制品
	 Making ,various types of tulip glass lamps, candlesticks, bowls, ornaments with a copper substructure and over painting by pigments mixed with glycerin and pine-resin 
制作：各种造型的郁金香玻璃灯， 烛台，碗， 饰品（铜制造型，用颜料混合甘油和松脂绘制）
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	 Cutting precious & semi-precious gem stones
宝石/半宝石切割
	Cutting and preparation of gem stones such as emerald, amethyst, turquoise, jade, and….to be used in the manufacturing of ornaments by lathe   
切割和预制即将用于车床制造的饰物用宝石，例如翡翠，紫水晶， 绿松石，玉石等。
	[image: image2.jpg]





	 Painting on glass
玻璃绘画
	Painting and decorating on glass by metallic oxides and then firing it inside kiln
用金属氧化物在玻璃上绘画装饰，然后在窑内烧制
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	Khatam (a type of geometrical inlay-work )
哈塔姆-几何镶嵌制品
	Putting a set of linked triangles from wood, metal, and bone, as a veneer, on the surface of a box, photo frame and… 
用无数三角形组合成漂亮的图案镶嵌在木质，金属质或者骨质的物品上，做成小盒子，相框等等。 
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	Painting and engraving on bone
骨的绘画和雕刻
	Engraving or cutting bone (or shell) by some tools as gouge, chisel, and through developing floral & birds and hunting scene and …. patterns upon 
使用专门的工具， 在骨头上进行雕刻或切割或绘制，完成一些花卉图、鸟兽图或狩猎场景。
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	Glass blowing
玻璃吹制
	Manufacturing glass ware through blowing in molten glass 
利用吹制熔融的玻璃完成各种制品
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	Filigree work
花丝制品 
	Making  ornaments or  table wares by thin wires of gold or silver ( of circular, squared, and  indented  cross section ) interwoven or interlaced  by soldering.
利用金银细丝（或圆丝或方丝在同一截面上）交织或平行焊接制成的首饰或餐具。
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	Rug weaving
地毯编织
	Knotted hand-weavings with long piles ( of wool/silk/soft wool), having Persian patterns: Eslimi(a continuation in botanical shape), Khataiee( a lumped pattern as in a single piece of flower shape), and geometrical shapes. 
手工编织的（纯羊毛/真丝/软羊毛）制成，带有波斯文样如连续的植物花纹， 花卉团以及几何图形等。 
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	Chisel work錾/雕工制品

	Decorating wares in traditional patterns, by blowing a hammer on top of steel chisels ( with different end sizes)
带有伊朗传统图样的雕工装饰品
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	Pottery
	Making wares, and other things from mud/clay, and shaping it by hand or potters wheel, then firing it 
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	Vernacular costumes
传统服饰 
	Vernacular costumes of different Persian tribes including{ spinning, dyeing, weaving cloth, sewing cloths and decorating (types of embroidery)}
不同波斯部落的传统服饰， 包括{纺纱，染色，织布，缝制布和装饰（刺绣类型）
	[image: image12.jpg]





	Simple kilim 
地毯
	A hand weaving made from wool, cotton (warp), and silk, with distinguished patterns particular for different regions of Iran
羊毛或者纯棉（经线）以及真丝编织的，带有伊朗不同地区特色图案的
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